
Features:

• LED time 

• Daily alarm function

• Alarm via buzzer or radio

• Automatic snooze function (OFF or 5~60min)

• FM digital frequency display radio 

• FM frequency range: 87.5MHz ~ 108.0MHz

• Auto-Search radio station

• During play Radio, can set sleeping time

• LED brightness level: 3 levels

• Time projection function with adjustable angle

• Projection display brightness level: 2 levels 

• Power Supply:

DC-POWER: DC5V (Input current is greater than 500mA)

Spare battery: 1*3.0V CR2032（save data only)

include 1pc USB cable，not include battery

Appearance:

Part A-Positive LED
A1: display TIME or Radio FM digital frequency

A2: ALARM1 icon “ ”

A3: ALARM2 icon “ ”

A4: SNOOZE icon “ ”

A5: RADIO icon “ ”

A6: SLEEP icon “ ”

Part B – Appearance description
B1: Buttons

B2: Display

B3: Projection

B4: Speaker

B5: Battery compartment

B6: Power supply socket

Power connection：

 Insert dedicated power adapter, In the same time, Open the clock battery compartment. Insert 1*3.0V CR2032

batteries and observe polarity [ “+” and “-” marks]. 

 The product will display all symbols and be converted to time display. “0:00”,

Manual time setting:

 Time mode settings, press and hold the “SET” button for more than 2 seconds, enter the time mode setting, Hour 

time setting, “0:00” will be displayed and hours of “0” flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” button to 

set the hour value, press the “SET” button to confirm and switch to the next item. 

 Minutes time setting, “0:00” will be displayed and minutes of the “00” flashing on the screen, press the button “▲” or 

“▼” button to set the minutes value, press the “SET” button to confirm.

 The time format setting, “24-Hr” will be displayed and the “24” flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” 

button to set the minutes value, press the “SET” button to confirm.

Note: 

In time setting mode, when the value is changed, second time will automatically start from 00 seconds. 

When selecting the 12Hr time format, the PM logo will be displayed for the afternoon time, if not, it means the 

morning time. 

Press and hold the “▲” or “▼” key to speed up setting, so the operation can be accelerated. 

No button operation for more than20 seconds, it will automatically save the settings and exit the time setting mode.

Setting the daily alarms:

 In standard mode, press “SET” button can switch display alarm1 time and alarm2 time.

 In standard mode, press and hold the “AL1-2” button for over 2 seconds, can enter the alarm time setting mode, 

Alarm1 hours setting, “6:00” will be displayed and hours of “6” flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” 

button to set the hour value, press the ““AL1-2”” button to confirm and switch to the next item.

 Alarm1 minutes setting, “6:00” will be displayed and minutes of the “00” flashing on the screen, press the button 

“▲” or “▼” button to set the minutes value, press the ““AL1-2”” button to confirm.

 Alarm1 mode setting, “OFF” will be displayed flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” button to set, 

press the ““AL1-2”” button to confirm.

 If the alarm1 mode is set to “ON”, when the alarm is noisy, choose to turn on the radio. At this point, switch to the 

volume set by the radio. (when the alarm is activated, the volume of the radio is played). “L08” will be displayed 

flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” button to set, press the ““AL1-2”” button to confirm.

 Alarm1 snooze time setting, “:05” will be displayed and minutes of the “05” flashing on the screen, press the button 

“▲” or “▼” button to set, press the ““AL1-2”” button to confirm.

 Alarm2 hours setting, “6:00” will be displayed and hours of “6” flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” 

button to set the hour value, press the ““AL1-2”” button to confirm and switch to the next item.

 Alarm2 minutes setting, “6:00” will be displayed and minutes of the “00” flashing on the screen, press the button 

“▲” or “▼” button to set the minutes value, press the ““AL1-2”” button to confirm.

 Alarm2 mode setting, “OFF” will be displayed flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” button to set, 

press the ““AL1-2”” button to confirm.

 If the alarm2 mode is set to “ON”, when the alarm is activated, choose to turn on the radio. At this point, switch to 

the volume set by the radio. (when the alarm is activated, the volume of the radio is played). “L08” will be 

displayed flashing on the screen, press the button “▲” or “▼” button to set, press the ““AL1-2”” button to confirm.

 Alarm2 snooze time setting, “:05” will be displayed and minutes of the “05” flashing on the screen, press the button 

“▲” or “▼” button to set, press the ““AL1-2”” button to confirm and end the settings.

Note: 

During setup, you can press and hold the “▲” or “▼” key to speed up setting, so that the operation can be 

accelerated. 

No button operation for more than 20 seconds, it will automatically save the settings and exit the time setting 

mode.

The alarm activation and closing

 To activate or deactivate the daily alarms, briefly press the “AL1-2” button:

Press 1x: Alarm 1 activated

Press 2x: Alarm 2 activated

Press 3x: Both alarms are activated

Press 4x: Both alarms deactivated

Alarming and Stop alarms:

 There are two forms of alarm: beep and radio:

 When choosing buzzing mode, The product is ringing, making “Bi” sound for 1 minutes. icon “ ” or “ ” will flash in 

the display. press any button except the “ ” button to stop alarm ringing, icon “ ” or “ ” automatically stops

flashing.

 When choosing radio mode, The product is ringing, Turn on the radio automatically for 30 minutes. icon “ ” or “ ”

will flash in the display. In radio play mode, you can change the radio station, adjust the volume and other 

operations, see below radio playb operation instructions, press the “AL1-2” button to stop alarm ringing, icon “ ” or 

“ ” automatically stops flashing.

Snooze function:
 When the alarm is ringing, Press the “ ” button the alarm mode will to get to SNOOZE mode. The alarm signal 

sounds again after already been set.

 When the sleepiness time is set to OFF, there is no sleepiness function. Press this button to stop the noise.

FM RADIO function:
 In normal mode, Press the “RADIO/SLEEP” button to turn on the radio, radio icon displays. The radio plays on the 

station that was played when it was last turned off.

 When the radio is first turned on, the radio will automatically search for the station from “FM87.5”. When the radio 

finds the station, it will stop at the station's frequency and automatically save it on the C:01 station, and search 

forward again, it will repeat the search for the station and save it. Until the search for "FM108.0", the automatic 

search for the station ends, and the jump to the C:01 station starts to play.

 After the auto save station is completed, you can press “SET” to switch the radio station and display “C:02”. Press 

the “SET” button to switch to the station you want to listen to.

 You can also switch the frequency by pressing the “▲” or “▼” buttons under the currently playing station. Each time 

you change the frequency of 0.1MHz, you can also press and hold the “▲” or “▼” buttons to perform a single 

automatic search. The frequency will automatically change quickly until you search. To the next station

 When you need to save the station, after selecting the frequency of the station according to the above operation, 

you can press and hold the “SET” button to save the station mode. C:01 shows that 01 is flashing at the same time, 

press “▲” or “▼” to select the number of stations to save, and then press the “SET” button to confirm the setting, the 

frequency of the station will be set to the station.

 When you need to re-automatically search all frequencies, press and hold the “▲” and “▼” buttons for more than 3 

seconds.

 When you need to change the playback volume, press the “VOL” button to switch to the volume adjustment, then 

immediately press the + or - button to adjust the volume, the volume can adjust the L00-L15 level.

 When you need to turn off the radio, press the “ ” button to turn it off.

 In radio play mode, press the “RADIO/SLEEP” button to enter sleep mode, the sleep icon and “:05” value will be 

displayed, this now, Press the “RADIO/SLEEP” button select the time to sleep, 5 seconds after the completion of 

the display will automatically jump FM frequency, while the sleep icon flashing. When the radio broadcast to the 

choice of sleep time, will automatically shut down.

Display brightness:

 The display can adjust the brightness, there are 3 levels, press “ ” to adjust its brightness:

Press 1x: medium brightness

Press 2x: low brightness

Press 3x: Close display

Press 4x: high brightness

 When the display is off, press any button other than the “ ” button to illuminate the low-brightness display for 5 

seconds.

Note: In this mode, the radio is turned on, the display does not turn off, and the display is automatically turned 

off when the radio is turned off.

Projection description:
 The content of the projection display is time, and the brightness of the display can be adjusted to 2 levels. press 

“▲/Project” to adjust its brightness:

Press 1x: low brightness

Press 2x: Close display

Press 3x: high brightness

 The time content of the projection display can be rotated by 4 angles. Press and hold the + key once to change the 

angle of 1 time.

 The effective distance of projection display is 1 meters to 3 meters. in the night, there is no light wall or ceiling, can 

clearly display the contents of a projection.

Spare battery:
 The product needs to be loaded with a spare battery, otherwise the time, the set alarm time, and the preset station 

will be reset when the DC is powered off.

功能:

• LED 显示时钟

• 闹钟功能

• Alarm via buzzer or radio 闹钟响方式：蜂鸣声或收音机播放

• 贪睡功能 (设置时间： 5~60 分，可以选择关闭)

• FM 数字调频收音机

• FM 频率范围: 87.5MHz ~ 108.0MHz

• 自动搜索电台

• 播放收音机时，可以设定睡眠时间

• 显示屏显示亮度：3 级

• 时间投影功能，可以调整显示角度

• 投影亮度：2 级

• 电源:

开关电源: DC5V (输入电流大于 500MA)

备用电池: 1*3.0V CR2032（仅用于保存数据）

含1PC USB线，不含电池。

产品外观:

图示 A-LED 显示内容说明

A1: 显示时间或收音机频率

A2:闹钟 1 图标 “ ”

A3: 闹钟 2 图标 “ ”

A4: 贪睡图标 “ ”

A5: 收音机图标 “ ”

A6: 睡眠图标 “ ”

Part B – 外观描述

B1: 按键

B2: 显示屏

B3: 投影

B4: 扬声器

B5: 电池槽

B6: 输入电源孔

电源连接：

 插入电源适配器，同时打开时钟电池盖，根据电池和电池槽内的极性说明，正确装入电池。

 产品会显示屏会显示出所有的图标后，转换成正常显示，显示为时间０：００

手动时间设置：

 时间模式设置，按住“SET”按键超过 2 秒钟，进入时间模式设置，小时时间设置，“0:00”将显示，小时“0”在屏幕上闪

烁，按“▲”或“▼”按键设置小时值，按“SET”按键。确认并切换到下一个项目。

 分钟时间设置，“0：00”将显示和分钟的“00”在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键来设置分钟值，按“SET”按键确认。

 时间格式设置“24Hr”将显示，“24”在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键设置分钟值，按“SET”按键确认。

Note: 

在时间设置模式中，当值被改变时，第二时间将自动从 00 秒开始。

当选择 12 小时制的时间格式时，PM 标志将显示在下午的时间，如果不是，这意味着早晨的时间。

在设置模式下，按住“▲”或“▼”按键可以快速调节设置的值。

不超过 20 秒的按键操作，将自动保存设置并退出时间设置模式。

闹钟时间设置:

 在标准模式下，按“SET”按钮可切换显示响闹时间１和响闹时间 2。

 在标准模式下，按住“AL1-2”按键超过 2 秒钟，即可进入报警时间设置模式，报警 1 小时设置，“6:00”将显示，“6”

小时在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键来设置小时值，按“AL”按钮。“1-2”按钮确认并切换到下一个项目。

 闹钟 1 分钟设置，“6:00”将显示和分钟的“00”在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键来设置分钟值，按“AL1-2”按键进行确

认。

 闹钟 1 响闹方式设置，“OFF”将显示在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键进行设置，按“AL1-2”按键进行确认。

 如果 ALARM1 响闹方式设置为“ON”，当闹钟响起时，选择打开收音机。此时，切换到收音机设定的音量。（当闹

钟被激活时，收音机的音量被播放）。“L08”将显示在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键进行设置，按“AL1-2”按键进行

确认。

 闹钟 1 贪睡时间设置，“：05”将显示和分钟的“05”在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键设置，按“AL1-2”按键确认。

 闹钟 2 小时设置，“6:00”将显示，“6”小时在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键设置小时值，按“AL1-2”按键确认并切换到

下一项。

 闹钟 2 分钟设置，“6:00”将显示和分钟的“00”在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键来设置分钟值，按“AL1-2”按键确认。

 闹钟 2 响闹方式设置，“OFF”将显示在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键设置，按“AL1-2”按键确认。

 如果 ALARM2 响闹方式设置为“ON”，当警报被激活时，选择打开收音机。此时，切换到收音机设定的音量。（当

闹钟被激活时，收音机的音量被播放）。“L08”将显示在屏幕上闪烁，按“▲”或“▼”按键进行设置，按“AL1-2”按键进

行确认。

 闹钟 2 贪睡时间设置，“05”将显示与“05”屏幕上分钟，按下“▲”或“▼”按钮，按下“”al1-2”键确认并结束设置。

备注：

在设置模式下，按住“▲”或“▼”按键可以快速调节设置的值。

不超过 20 秒的按键操作，将自动保存设置并退出时间设置模式。

响闹功能开启和关闭

 激活或停用每日响闹，简单地按一下“AL1-2”按键：

按第 1 次: 响闹 1 激活

按第 2 次: 响闹 2 激活

按第 3 次：2 个响闹都激活

按第 4 次: 2 个响闹都关闭

闹钟响闹和停止响闹：

 响闹共有两种形式：蜂鸣声和收音机声：

 当选择蜂鸣器模式时（响闹方式设置时选择 OFF），产品闹钟时间到点响闹，发出“BI”声音持续 1 分钟。图标“ ” 或

“ ”将闪烁提示。在响闹过程中，按除“ ”键的任意键，自动停止响闹，图标“ ”或“ ”会停止闪烁

 当选择收音机模式时（响闹方式设置时选择 ON），产品闹钟到点时，会自动打开收音机播放 30 分钟，图标“ ” 或

“ ”将闪烁提示。在响闹的收音机播放模式下，您可以更改电台，调整音量等操作，请参阅下面的无线电播放操作说

明。在响闹的收音机播放模式，按“AL1-2”键，自动关闭收音机，同时图标“ ”或“ ”会停止闪烁。

贪睡功能:

 产品闹钟时间到点响闹，按“ ”键后，停止响闹，自动进入贪睡时间，贪睡图标“ ” 和响闹图标“ ”或“ ”同时

闪烁，响闹将会在设置的贪睡时间到点后再次发生。该操作可以一直循环。

 当贪睡时间设置为 OFF 时，没有贪睡功能，响闹发生时，按“ ”键也是停止响闹。

FM 收音机功能操作:

 在常规时间显示模式，按“RADIO/SLEEP”键打开收音机，收音机图标“ ”显示， 收音机按上次关闭时的广播电台进

播放。

 当收音机是第一次打开时，收音机会自动从 FM 的频率“87.5”MHz 向前搜台，当找到第一个广播电台后，会自动停止

搜台，并转换显示为 C:01 电台，自动保存该电台频率，然后再次向前搜索，将一直重复搜索电台并保存电台，直到

搜索到 FM“108.0”MHz，自动搜索电台结束，并跳转到 C：01 站开始播放。

 自动保存站完成后，按“SET”键来切换广播电台，并显示“C：02”。一直按“SET”按键切换到你想收听的广播电台。

 也可以通过按下当前播放站下的“▲”或“▼”按键来切换频率。每按一下可以改变 0.1MHz 的频率，按住 “▲”或“▼”按键，

可以进行一次自动搜索。频率会自动变化直到你搜索到下一个电台。

 手动保存电台：，根据上面手动搜电台的操作选择电台的频率后，按住“SET”按键 3 秒以上，C:01 显示 01 同时闪烁，

按“▲”或“▼”按键选择要保存的电台数，然后按“SET”按键确认设置，将电台的的频率设置为电台数上。

 重新自动搜索全部频率的电台，在收音机播放模式下，同时按住“▲”和“▼”按键 3 秒以上，会自动进入自动搜台模式。

 收音机播放音量控制：在收音机播放模式下，按“VOL”按键切换到音量控制，然后立即“▲”和“▼”按键来调整音量，音

量可以调整 L00-L15 级别。

 关闭收音机：在收音机播放模式下，按“ ” 按键关闭收音机，图标“ ”不显示。

 在收音机播放模式下，按“RADIO/SLEEP” 键进入睡眠模式，图标“ ”显示，同时显示睡眠时间 “:05”, 这时，再按

“RADIO/SLEEP”键可以选择不同的睡眠时间，选择好后， 5 秒后完成显示会自动跳转显示时间，同时睡眠图标闪烁。

当广播到睡眠时间的选择时，会自动关闭收音机。

显示屏亮度控制:

 显示屏的亮度共有 3 级亮度，在常规模式下，按 “ ” 按键来设置亮度

按第 1 下：亮度中

按第 2 下：亮度低

按第 3 下：关闭显示

按第 4 下，亮度高

 当显示屏关闭时，按除 “ ”键的任意键，可以显示屏会按最低亮度的显示 5 秒。

注意：在这种模式下，收音机打开，显示器不关闭，并且当收音机关闭时显示器自动关闭。

投影控制说明:

 投影显示的内容是时间，投影的亮度可以调节到 2 个等级。按“▲/Project”调整亮度

按第 2 下：亮度低

按第 3 下：关闭投影

按第 4 下，亮度高

 投影的时间内容可以通过 4 个角度旋转。按住“▲/Project”按键 3 秒以上，改变角度 1 次，需要再改变，需要松开

按键后再按住 3 秒。

 投影显示的有效距离为 1 米至 3 米。在夜间，没有灯光墙或天花板，可以清晰地显示投影的内容。

备用电池:

 产品需要装入一个备用电池，否则当开关电源断电时，其时间，设定响闹时间，和预设的收音机电台等将全部自动复位。

BB18032 EM3211 说明书
front size：450x425mm back size：450x425mm


